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راه اندازی مرکز نوآوری دیزاین 
انتخاب در دانشکدگان هنرهای زیبا 

دانشگاه تهران

اصفهان- فاطمه شفیعی :  انتخاب الکترونیک 
ایجاد  در  پیشگام  صنعتی  گروه  عنوان  به 
با  صنعت،  و  دانشگاه  میان  تخصصی  ارتباط 
تهران  دانشگاه  زیبای  هنرهای  دانشکدگان 
جانبۀ  همه  توسعۀ  زمینۀ  در  ای  تفاهم نامه 
همکاری های آموزشی و پژوهشی امضا کرد. به 
گزارش مرکز ارتباطات رسانه ای گروه صنعتی 
نامه،  تفاهم  این  از  الکترونیک، هدف  انتخاب 
بهره گیری از توانمندی ها و ظرفیت های دانشگاه 
برای انجام طرح ها و ایده های خلاقانه با هدف 
خلق ارزش در حوزه  های مختلف مورد نیاز گروه 
انتخاب، از طریق استقرار مرکز نوآوری دیزاین 
گروه انتخاب )اسنوا لب( در محل دانشکدگان 

هنرهای زیبای دانشگاه تهران می باشد.
بر اساس تفاهم صورت گرفته، مقرر گردید 
به منظور توسعۀ این مرکز در فاز دوم، زمینی 
از طرف دانشگاه تهران در اختیار گروه صنعتی 
بواسطۀ  تا  داده  شود  قرار  الکترونیک  انتخاب 
سرمایه گذاری این گروه صنعتی برای ساخت و 
بهره برداری مشترک از مجموعه صورت گیرد. 
یکی از مهمترین موضوعات این تفاهم، حمایت 
های  رشته  توسعۀ  از  انتخاب  صنعتی  گروه 

آموزشی است
بر اساس مذاکرات صورت گرفته در این راستا، 
راه اندازی رشتۀ تخصصی طراحی محصول با 
گرایش های لوازم خانگی، مبلمان و روشنایی در 
مقطع کارشناسی ارشد، از مهم ترین برنامه های 
پیش رو قلمداد گردید. از دیگر مفاد این تفاهم 
نامه، می توان به ایجاد بانک های اطلاعاتی از 
در  دانشگاهی  فعال  متخصصین  و  محققین 
زمینۀ اجرای طرح های تحقیقاتی و پژوهشی، 
در  تکمیلی  تحصیلات  پایان نامه های  اجرای 
یا  تألیف  انتخاب،  گروه  موردنیاز  زمینه های 
ترجمۀ کتاب، مشارکت و همکاری در برگزاری 
از  استفاده  نیز  و  و هنری  علمی  همایش های 
ظرفیت دانشگاه در برقراری ارتباط با مؤسسات و 

مجامع مرتبط ملی و بین المللی اشاره کرد.

اصلاح شبکه توزیع آب در منطقه 
اکرم آباد یزد 

یزد- صادقی مقدم - مدیر عامل شرکت آب 
توزیع  شبکه  اصلاح  از  یزد  استان  فاضلاب  و 
آب در منطقه اکرم آباد با مشارکت بخشداری 
و دهیاری این منطقه خبر داد.  علمدار گفت: 
اکرم  در  شرب   آب  توزیع  شبکه  اصلاح  طرح 
آباد به طول پنج هزار متر در تیر و مرداد ماه 
سال جاری با مشارکت بخشداری اجرا شد.  او 
به  گذاری  لوله  شامل  طرح   این  کرد:  تصریح 
طول پنج هزار متر در قطرهای مختلف و مرمت 
محل حفاری با اعتباری بالغ بر 35 میلیارد ریال 
انجام شده است.   وی در ادامه از همکاری همه 
منطقه  این  دهیار  و  آباد  اکرم  بخشدار  جانبه 
و همچنین  مجوز حفاری  در خصوص صدور 
تامین بخشی از مصالح و ترمیم محل حفاری به 
مساحت دو هزار متر مربع تقدیر کرد.  لازم بذکر 
است هدف از انجام این پروژه نک،مشارکتی رفع 
مشکل افت فشار آب شرب در تابستان و کاهش 
حوادث شبکه و انشعابات آب و هدر رفت آب 

شرب در منطقه اکرم آباد بوده است.

طرح آبرسانی به روستای سلمل 
رامسر به بهره برداری می رسد

منظور  به  گفت:  مازندران  آبفا  مدیرعامل 
و  سالم  آب  از  روستایی  مشترکین  برخورداری 
پایدار به زودی طرح آبرسانی به روستای سلمل از 
توابع شهرستان رامسر به بهره برداری می رسد. 
به گزارش راوبط عمومی آب و فاضلاب مازندران، 
برارزاده در حاشیه بازدید از اجرای طرح آبرسانی 
به این روستا گفت: در این طرح ۷کیلومتر خط 
انتقال آب از چشمه تا مخزن ذخیره 5۰۰ متر 
همچنین  داد:  ادامه  وی  شد.  اجرایی  مکعبی 
3 باب حوضچه فشار شکن احداث و عملیات 
اجرایی بهسازی چشمه با هدف افزایش دبی آب 

انجام شد. 
پوشش  تحت  سلمل  روستای  است  گفتنی 

شرکت آب و فاضلاب مازندران قرار ندارد.

حضور سرزده و شبانه حسینی 
محراب استاندار خوزستان در 
تاسیسات نفتی شرکت آغاجاری

حسینی محراب استاندار خوزستان بعد از سفر 
به شهرهای نفتی امیدیه و آغاجاری با حضور در 
از عملیات تعمیرات  واحد نمک دایی مارون ۲ 
اساسی مخزن ثقلی این واحد بازدید بعمل آورد.
در این بازدید که با همراهی مهندس دانشی مدیر 
عامل شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب همراه 
بود .دکتر حسینی محراب با ورود به درون مخزن 
ثقلی ،از نزدیک  با  عملیات کار شبانه روزی و 
شرایط کار  طاقت فرسای کارکنان آشنا گردید. در 
این بازدید مهندس دانشی به نقش این مخزن در 
تولید و شرایط ویژه تعمیراتی و متمایز آن اشاره 
مارون ۲  زدایی  نمک  واحد  ثقلی  نمود. مخزن 
بزرگترین مخزن ائتلاف کننده مناطق نفت خیز 
جنوب است که عملیات تعمیرات اساسی آن با 
اقدامات شبانه روزی و جهادی و شرایط سخت 
آب وهوایی در حال انجام است و بدلیل نقش این 
مخزن در فرایند تولید پیش بینی می شود عملیات 
تعمیرات آن که در مدت مشابه گذشته ۱۸ ماه 
بطول انجامیده ' در مدت ۷ ماه به سرانجام برسد. 
با روی کار آمدن این مخزن روزانه 3۰ هزار بشکه 

نفت به ظرفیت تولید کشور افزون خواهد شد.

توسط حسینی محراب ، استاندار خوزستان 
و همراهی مدیران نفتی انجام شد

بازدید از پروژه های عمرانی 
شهرستان های نفت خیز امیدیه و 

آغاجاری

حسینی محراب استاندار خوزستان به منظور 
بازدید از پروژه های عمرانی شهرهای نفت خیز 
مدیر  دانشی  همراهی  با  آغاجاری  و  امیدیه 
و  نفت خیز جنوب  مناطق  ملی  عامل شرکت 
تقی زاده مدیر عامل شرکت بهره برداری نفت 
وگاز آغاجاری و برخی  مسئولین محلی در این 
شهرها حضور پیدا کرد. شرکت در گلزار شهدا 
آغاجاری  و  امیدیه  شهرهای  اداری   شورای  و 
همچنین شرکت در نماز جمعه امیدیه و بازدید 
از برخی پروژه ای های عمرانی از برنامه های این 
سفر ذکر شده است. همراهی مدیران مناطق 
نفت خیز جنوب با استاندار خوزستان در این 
سفر به منظور  بررسی و تشریح خدمات و برخی 
پروژه  های عام المنفعه  مرتبط با مسئولیت های 

اجتماعی صنعت نفت است.

مدیرکل راه و شهرسازی فارس اعلام کرد
اجرای بزرگراه شیراز - فسا - 

داراب - بندرعباس با تامین اعتبار 
شتاب می گیرد

مدیر کل راه و شهرسازی فارس، بزرگراه شیراز- 
محورهای  جمله  از  را  بندرعباس  داراب-  فسا- 
هرمزگان  و  فارس  استان های  مهم  ارتباطی 
دانست و گفت: تکمیل و بهره برداری از بخش از 
این محور شریانی پرتردد در صورت تامین اعتبار 
خبری  پایگاه  گزارش  به  گرفت.  خواهد  شتاب 
وزارت راه و شهرسازی از استان فارس، محمود 
استان  و شهرسازی  راه  کل  مدیر  طالبان  رضا 
فارس در بازدید از محور بزرگراه شیراز – فسا – 
داراب – بندرعباس افزود: با توجه به تردد بالای 
مسیر و تصادفات ناگواری که در این محور روی 
می دهد، چهار خطه کردن آن جزو اولویت های 
نخست استان قرار گرفت و لذا اداره کل راه و 
شهرسازی فارس هم از سال ۱3۸۴ عملیات چهار 
خطه کردن این محور را آغاز کرد. وی طول محور 
محور شیراز – فسا – داراب – بندرعباس در حوزه 
اداره کل راه و شهرسازی فارس را 35۰ کیلومتر 
برشمرد و ادامه داد: تاکنون ۲۱۴ کیلومتر از این 
محور به شکل چهارخطه به اتمام رسیده و هم 

اینک در دست بهره برداری است.

مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی فارس در 
این مراسم از فعالیت 3۰۷شرکت  دانش بنیان در 
استان فارس خبر داد وگفت:از این تعداد ۱۰۴ شرکت 
در یك سال گذشته موفق به اخذ گواهینامه دانش 
بنیان شده اند که این حاکی از فعالیتهای انجام شده 
در حوزه توسعه فعالیت های دانش بنیان در استان 

فارس است.
سید مصطفی هاشمی با بیان اینکه ۴۰ واحد دانش 
فارس  تولید محور در شهرک های صنعتی  بنیان 
به فعالیت  و تولیدمی پردازند گفت:از این تعداد 
۲3واحد تولیدی  از سال گذشته تا کنون دانش بنیان 
شده اند که حاکی از   جهش قابل توجه در فعالیت 

های دانش بنیان تولیدی است. 
وی با اشاره به حمایت های ویژه  استاندار فارس 
از شركت های دانش بنیان تولیدی  افزود:در سال 
معظم  رهبر  منویات  تحقق  راستای  در  و  گذشته 
انقلاب در زمینه حمایت از دانش بنیان ها ،شاهد 
عظم  همگانی برای  توسعه فعالیت های دانش بنیان 
بودیم که رشد آمارهای فعالیت دانش بنیان ها حاكی 

از این موضوع است. 
فارس  صنعتی  شهرکهای  شرکت  عامل  مدیر 
در ادامه با اشاره به واگذاری  اراضی شهرک های 
صنعتی  فارس به شرکت های دانش بنیان تولید 
محور گفت:در این زمینه سال گذشته به  3۱واحد 
دانش بنیان تولیدی حدود ۶هکتار زمین بدون مزایده  
وتنها با پرداخت ۱۰% از مبلغ قرارداد به عنوان پیش 
تنفس  ۶ماه  با  اقساط  پرداخت  وشرایط  پرداخت 
واگذارشد که معادل 33درصد از كل اراضی واگذار 
شده در سال گذشته  در شهرک صنعتی بزرگ شیراز  

به شرکت های  دانش بنیان واگذار شده است.
هاشمی  با بیان اینکه  شرکت شهرکهای صنعتی 
بنیان  دانش  و  فناور  های  واحد  از  فارس حمایت 
ریایت  فناوری  و  علمی  معاونت  از  مجوز  دارای 
جمهوری ، پارك علم و فناوری  و مراكز رشد را نیز در 
دستوركار خود قرارداده است گفت:بخش عمده ای 
از این حمایت ها از طریق فن بازار منطقه ای فارس 

انجام می شود . 
دانش  و  فناور  3۰واحد  حضور  از  حمایت  وی 
اینوتكس و آگروفود،ارائه  بنیان در نمایشگاه های 
خدمات آموزشی و برگزاری دوره های آموزشی جهت 
۶رویداد  فناور،برگزاری  و  بنیان  دانش  3۰شركت 
محصولات  فروش  و  بازاریابی  جهت  استارتاپی 
۰شركت های  دانش بنیان و فناور  را از برنامه های 

حمایتی این شركت در یك سال اخیر اعلام كرد.
این  در  نیز  فارس  فناوری  و  علم  پارک  رئیس   

نشست با بیان اینكه بخش های مختلف در زیست 
بوم فناوری و نوآوری  و دانش بنیان نقش دارند 
گفت:در این زمینه چرخه فناوری و دانش بنیان از 
دانشگاه بعنوان محل زایش فناوری آغاز و در پارك 
های علم و فناوری و پردیس های دانش بنیان رشد 
و توسعه می یابند و در شهرك های صنعتی و مراكز 

تولیدی و صنعتی به بلوغ می رسد.
بنیان  دانش  افزود:واحدهای  ذوالقدر  رضا  امین 
مستقر در پارك علم و فناوری باید نگاه توسعه ای 
داشته باشند و این موضوع با حضور آنها در شهرك 
های صنعتی و محیط های تولیدی میسر می شود 
تا بتوانند محصولات خود را تجاری سازی و تولید 

صنعتی و انبوه برسانند. 
 رئیس پارک علم و فناوری فارس  با قدردانی از 
حمایت های شركت شهرك های صنعتی فارس برای 

تسهیل در استقرارواحدهای دانش بنیان تولید محور 
در شهرك های صنعتی گفت:در یك سال گذشته 
فعالیت ها موثر و خوبی در این زمینه انجام شد كه 
بتوانند  زمان  واحد ها دركوتاهترین  این  امیدواریم 

فرآیند تولید خود را آغاز كنند.
استان  بنیان  دانش  های  شركت  پردیس  رئیس 
فارس نیز در این جلسه با اشاره به رویكرد معاونت 
توسعه  در  جمهوری  ریاست  فناوری  و  علمی 
اكوسیستم نوآوری و زیرساخت های علمی و فناوری 
و نگاه ویژه به اقتصاد دانش بنیان گفت:در این زمینه 
تولید محصولات  و  به حوزه صنعتی سازی  توجه 

دانش بنیان توجه ویژه شده است.
مظفر والی با بیان اینكه در سال گذشته و به دلیل 
ماهیت و مدل فعالیت  شركت های دانش بنیان 
مستقر در پردیس شركت های دانش بنیان فارس 

كه تولید محور هستند ،این شركت ها۱۰۰۰  قرارداد 
با صنایع استانی و ملی  منعقد كرده اند گفت:این 
قراردادها منجر به  رفع مشكلات ، كمبودها و نیازهای 

این واحدها شده است.
استان  بنیان  دانش  های  شركت  پردیس  رئیس 
فارس  با بیان اینكه در سال گذشته واگذاری اراضی 
در شهرك صنعتی بزرگ شیراز به شركت های دانش 
بنیان و با شرایط ویژه انجام شد گفت:در این زمینه 
شاهد اتفاقی بی سابقه بودیم  كه می تواند منجر به 
گسترش و توسعه صنایع دانش بنیان شود. در این 
مراسم كه معاون صنایع اداره كل صنعت،معدن و 
تجارت فارس  و مدیر ارتباط با صنعت دانشگاه شیراز 
نیز حضور داشتند از شركت های دانش بنیانی كه 
در یك سال اخیر موفق به اخذ یا تمدید گواهینامه 

دانش بنیانی شده اند ،تجلیل شد.

مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی فارس:

فعالیت شركت های دانش بنیان تولید محور شتاب می گیرد
همزمان با گرامیداشت هفته حمایت از صنایع کوچک،نشست هم اندیشی شرکتهای دانش بنیان مستقر در شهرك های صنعتی  برگزار و از ۲۴ 

واحدصنعتی و تولیدی که در یک سال اخیر موفق به اخذ یا تمدید گواهینامه دانش بنیانی شده اند ،تجلیل شد.

واحدهای   
دانش بنیان 

مستقر در 
پارك علم و 
فناوری باید 

نگاه توسعه ای 
داشته باشند و 
این موضوع با 

حضور آنها در          
شهرك های 

صنعتی و 
محیط های 

تولیدی میسر 
می شود

متخصصان و کارکنان شرکت آبفا آذربایجان شرقی کاری کردند کارستان؛

فرماندار فردیس از مدیرکل سازمان بازرسی خواست تا در جلوگیری از بارگذاری 
جمعیت در فردیس کمک کند و گفت: ما در تامین سرانه ها برای جمعیت ۸۰۰ 
هزار نفری فعلی مشکل داریم. بازهم مسکن ملی در فردیس بارگذاری می شود!
به نقل از خبرگزاری فارس ا ، خداداد کاشفی، فرماندار فردیس، در نشست 
شورای اداری این شهرستان که صبح امروز در سالن همایش دانشگاه فرهنگیان و 
با حضور مدیر کل سازمان بازرسی استان برگزار شد، اظهار کرد: فردیس آبسِتنَ 
اتفاقات و مشکلات  فراوان است. اخرین موضوع بحران  آب بود که  علیرغم 
برنامه ریزی مدیران آبفا  به دلیل ضعف در زیرساخت ها که از گذشته بوده، 
ایجاد شد. تا کنون تامین آب شرب شهرستان از طریق چاه بود  و برداشت بی 
رویه آب های زیرزمینی موجب شده  عمق چاه های آب فردیس به بیش از 35۰ 
متر برسد. وی از دسترسی شهرستان فردیس به آب های سطحی از طریق  خط 
انتقال لوله  5۰۰  میلیمتری خبرداد و افزود:  از چند روز گذشته این خط وصل 
شده است .  موانع  خط انتقال  لوله  ۹۰۰ میلیمتری هم  برطرف شده و کار اجرایی 

باقیمانده  است که طی دو ماه آینده انجام می شود.
فرماندار فردیس در ادامه گفت: در شهرستان فردیس بیش از ۸۰۰  هزار نفر 
جمعیت در وسعت ۸۷ کیلومتر مربع جای گرفته  و در همه سرانه ها از جمله، 
بهداشتی،  آموزشی، ورزشی و غیره در ردیف آخر  کشور قرار گرفته ایم. از سال 
۹۲ با شکل گیری شهرستان فردیس، این شهرستان  در روی کاغذ مستقل شده 
و  در تامین سرانه ها با مشکلات مختلفی روبرو هستیم. بیمارستان فردیس پس 
از ۱۰ سال تنها ۴5 درصد پیشرفت فیزیکی داشت  که با پیگیر های انجام شده  در 

یکسال و نیم اخیر تکمیل شده است. در  حوزه آموزشی ۸ مدرسه به بهره برداری 
رسید و همین تعداد در حال ساخت است.  

نماینده دولت در شهرستان فردیس حمایت اداره کل بازرسی استان از انتزاع 
فردیس در حوزه مرزی و شهرداری  را خواستار شد و بیان کرد: بیش از  ۱۰ سال 
از شهرستان شدن فردیس می گذرد اما   انتزاع کامل در حوزه  سیاسی مرزی و  
انتزاع شهرداری  هنوز انجام نشده و  حریم  و محدوده شهرستان  هنوز مشخص 
نیست. وی یادآور شد: بر اساس مصوبه هیات دولت  وحریمی که تعیین شده، 
باید   ۹ هزار هکتار  به شهرستان فردیس متعلق شود   که پس از انتزاع 3 هزار 
هکتار  از آن کسر شده است. از ابتدای حضورم  بیش از ۲5 جلسه چالشی 
با کرجی ها داشتیم  و در وزارت کشور پیگیری گردیم که  متاسفانه لحظه آخر 

کرجی ها زیر میز می زنند و نمی پذیرند. 
کاشفی گفت:  در بخش تامین سرانه ها در فردیس مشکل کمبود زمین داریم. 
برای ساخت مدرسه خیران پای کار هستند،  اما زمین نداریم مدرسه بسازیم، 
پارک یا شهربازی ایجاد کنیم.املاک شهرداری فردیس هم  به  نام شهرداری 

کرج است 3 هزار هکتار زمین شهر فردیس را کرج زیر بار پس دادن نمی رود.
کاشفی اضافه کرد: ظلم دیگری که در حق شهر فردیس شده این است که 
املاک و مستغلات شهرداری فردیس هنوز به نام   شهرداری کرج  است و  ظاهرا 
شهرداری کرج در این سالها  برخی املاک فردیس که د ر حوزه استحفاظی شهر 
فردیس است را در تهاتر و غیره به فروش رسانده و واگذار کرده است. حتی 
اتحادیه ها از سال ۹3 قرار بوده یک میلیارد به فردیس بدهند  اما پرداخت نشده 

و  در مجموع برای گرفتن حقمان حریف کرجی ها نمی شویم. 
وی با اشاره به عدم استقرار برخی دستگاه های اجرایی در شهرستان، گفت: 
ادارات ما مکان مناسبی ندارند  و اداره مسکن و شهرسازی که متولی استقرار 
ادارات و منبع تامین زمین است، هنوز در فردیس مستقر نشده است و برخی 
ادارات هم در حال برگشت به استان هستند.  کاشفی گفت: هزینه استقرار 
و تامین مکان ۸ اداره فردیس  توسط شهرداری تامین شده است.اما سازمان 
بازرسی نامه زده که این امر خلاف قانون است و  باید تخلیه کنند .  اگر این ادارات 
تخلیه شود، دستگاه ها به استان  برمی گردند و ارائه خدمات به   شهروندان دچار 
مشکل می شود. از سازمان بازرسی درخواست داریم تا دستگاه ها مستقر شوند، 
این قرارداد تمدید شود. ضمن اینکه مدیران کل را موظف کنید در فردیس  به 
شکل ویژه حضور پیدا کنند. وی با اشاره به اینکه فردیس از نظر جمعیت دومین 
شهرستان استان است؛ بیان کرد:  اگرچه بنابر شاخصه های تعریف محرومیت،  
فردیس جزو شهرستان محروم محسوب نمی شود، اما استان البرز در سرانه 
ها آخرین استان  کشور و فردیس آخرین شهرستان این استان است. به لحاظ 
جمعیت دومین شهرستان  و  به لحاظ زیرساخت ها در قعر جدول سرانه ها 
هستیم. فرماندار فردیس با بیان اینکه بارگذاری مسکن در شهرستان سم است، 
بیان کرد: ما با جمعیت فعلی نمی توانیم زیرساخت های لازم را تأمین کنیم؛  
آنوقت  ۲ هزار مسکن ملی در فردیس بارگذاری می شود! در این شهرستان ۲۰ 
برابر ظرفیت اکولوژیک بارگذاری جمعیت شده است که در هیچ کجای کشور 
اینطور نیست.  وی در ادامه با اشاره به اینکه توزیع اعتبارات شهرستان متناسب 

با جمعیت واقعی نیست، گفت: مبنای جمعیتی که در اعتبارات لحاظ می شود 
براساس سرشماری سال ۹5 و با جمعیت ۴۸۰ هزار نفر است. در حالیکه حداقل 

جمعیت فعلی شهرستان حدود  ۸۰۰ هزار نفر است.
کاشفی همچنین به وجود دستگاه های ملی از جمله نیروگاه منتظرقائم، مپنا و 
غیره اشاره و اظهار کرد: دستگاه های ملی اینجا هستند که از ظرفیت شهرستان 
استفاده می کنند و فقط آسیب هایشان برای فردیس است. ما در فردیس برای 
تأمین سرانه ها با کمبود شدید زمین مواجهیم، اما ۸۰۰ هکتار از اراضی فردیس 
در اختیار جهادکشاورزی است که می تواند بخشی از آن را در اختیار شهرستان 
قرار دهد. وی اضافه کرد: نیروگاه منتظر قائم  ۴۰ درصد از ذخیره آب شهرستان 
را مصرف می کند اما هیچکدامشان به وظایف قانونی خود از باب مسؤولیت 
اجتماعی در فردیس عمل نمی کنند. قرار بود مپنا یک بیمارستان و یک مدرسه 
بسازد و یک دستگاه سی تی اسکن برای شهرستان تامین کند دو ماه است که 

پیگیری می کنیم و به نتیجه نمی رسیم.
فرماندار فردیس ملاک ارزیابی مدیران را میزان آورده برای شهرستان ذکر کرد 
و گفت: مدیری که بنشیند و دنبال بودجه شهرستان یا  کمک شهرداری باشد، 
به درد شهرستان نمی خورد.  برخی موارد که کوتاهی مشاهده کردیم، موارد را   
به دادستان و سازمان بازرسی معرفی کردیم.  وی در پایان برلزوم تلاش  مدیران 
برای افزایش رضایتمندی و مشارکت مردمی  در انتخابات تاکید کرد و یادآور شد:  
برخی اقدامات نیاز به اعتبارات ندارد و فقط حل مشکل مردم است که موجب 

افزتیش رضایتمندی و امیدآفرینی در جامعه است.

فرماندار فردیس :
بارگذاری جمعیت در فردیس سَم مهلک است

آذربایجان شرقی - فلاح: مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
آذربایجان شرقی از برطرف شدن مشکل قطعی آب در مناطق شمال 

شرق تبریز خبر داد.
آورد  اینکه  بیان  با  و  خبر  این  اعلام  با  خانی،  مهندس محمد 
رودخانه ها در زمستان در فاصله زمانی یک ماه قبل و یک ماه بعد 
از عید قابل بحث است، افزود: در عید امسال مشخص شد که آورد 
رودخانه نهند کافی نیست از این رو در اردیبهشت ماه و با دستور 
وزیر نیرو، پروژه جایگزین نهند با فرصت ۲.5ماهه آغاز شد ضمن 
اینکه شماره قراردادهای این پروژه برای قبل از عید است. وی اضافه 
کرد: این پروژه با هدف تامین کسری ۹۰۰ لیتر بر ثانیه آب تبریز 
بلافاصله آغاز شد و با همت و تلاش کارکنان شرکت، پروژه سه ساله 

ظرف مدت کمتر از سه ماه آماده بهره برداری شده است.
خانی افزود: دهم تیرماه گذشته و با توجه به نبود آب در سد 
نهند، این خط را از مدار خارج کردیم و ۶ شهرک باغمیشه، نصر، 

رشدیه، ولی امر، فرشته و ارم و 5۰ درصد ولیعصر با ۲۸۰ هزار نفر 
جمعیت از این محل تامین آب می شدند از طریق پمپاژ آب از داخل 

شهر تامین آب شدند.
مهندس خانی ادامه داد: این مناطق از اول اردیبهشت تا دهم 
تیرماه به ترتیب از مدار خط آبرسانی نهند خارج و به خط لوله جنوب 
شهر و آب زرینه رود وصل شدند و در واقع با این کار، رینگ داخلی 

شهر از طریق پمپاژ آب وارد مدار شد.
 وی گفت: با اتصال خطوط لوله شمال تبریز به خطوط لوله جنوب 
این شهر، در واقع آب زرینه رود به 35 درصد از این شهر وصل شد 
و اهالی این مناطق از آب سبک این خط انتقال بهره مند شدند و 

تهدید ایجاد شده برای تبریز به فرصت تبدیل شد.
وی با بیان اینکه تاسیسات آبیاری تبریز از بالا به پایین و اقطار 
بزرگ به کوچک تنظیم و نصب شده است، گفت: پمپاژ آب از 
جنوب به شمال، نیازمند برعکس کردن این تاسیسات و تغییر رژیم 

جریان بندی آب بود و جریان هیدرولیکی این شهرک ها به ناچار 
به هم خورد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی با بیان اینکه کار 
کارگران و متخصصان شرکت آبفای استان در اجرای این عملیات 
بی نظیر بود، گفت: معاون وزیر، مدیرعامل آبفای کشور و همه 
مسوولانی که از طرح اتصال و جایگزین نهند بازدید کردند تمامی 
موارد فنی، هیدرولیکی، زون بندی، تغییر رژیم در جریان بندی و 
پهنه بندی را کنترل و تایید و اعلام کردند که به جز مشکل فنی و 
هیدرولیکی، مشکل دیگری در اجرای پروژه نبوده و نیازی به نیرو و 
ماشین آلات و یا کمک دیگر استان ها وجود ندارد و این تغییر در 

جریان آب برطرف شد.
خانی با بیان اینکه عمر متوسط تاسیسات زیرزمینی آبفای استان 
بین ۱5 تا 3۰ سال است، افزود: اتفاقات در تاسیسات این چنینی 
قابل پیش بینی نبوده و همین عوامل موجب طولانی شدن برخی 

تغییرات می شود
مدیرعامل شرکت آبفای استان با اعلام اینکه از این بابت از مردم 
عذرخواهی می کنم، ادامه داد: تامین آب شرب تبریز به رغم حذف 
یکی از منابع تامین آب، شبیه معجزه است و ایستگاه پمپاژی که در 
داخل شهر نصب شده یکی از بزرگ ترین و تکمیل ترین ایستگاه 
هاست و به دلیل اینکه آب برداشتی از لوله انجام می شود، امکان 

اصافه برداشت و یا افزایش ظرفیت وجود ندارد.
خانی با بیان اینکه در سراسر استان دچار کم آبی هستیم، گفت: 
اگر به موقع اقدام نمی کردیم و تزریق منابع مالی از سوی دولت 
سیزدهم به موقع و مناسب انجام نمی شد اکنون در ۱۰ شهر استان 
تنش آبی داشتیم که خوشبختانه همه این تنش ها رفع شده و تنها 

در تبریز و مرند به طور کامل مهار نشده است.
وی در مورد دلیل قطعی طولانی مدت آب شرب شهرک باغمیشه 
طی روزهای گذشته افزود: ترکیدگی لوله اصلی در اتوبان پاسداران 
در عمق ۶ متری، زمان بر شد که قرار بود تا ظهر رفع شد اما تا 
ساعت ۲۱ شب به طول کشید و در حال حاضر آب این شهرک وصل 

شده و مشکل رفع شده است.
وی با تاکید بر رعایت الگوی مصرف از سوی مشترکان، گفت: 
متاسفانه 35 درصد مردم استان الگوی مصرف را رعایت نمی کنند 
و هر فرد در آذربایجان شرقی در طول شبانه روز ۸۰ لیتر بیشتر از 

میانگین کشوری آب مصرف می کند.

وژه سه ساله در مدت كمتر از سه ماه آماده بهره برداری شد پر


